
        Protokół  z XIII sesji 
Miejskiej Rady Seniorów 

z dnia 25 .03.2022r. 

 

 

 
Ad.1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodnicząca Wiesława Taranowska powitała wszystkich zebranych 

i otworzyła posiedzenie.  

Poinformowała, że w spotkaniu bierze udział 12 radnych (nieobecni radni MRS 

usprawiedliwili swoją nieobecność), stwierdziła quorum (lista obecności                                          

w załączeniu).  

Następnie powitała zaproszonych gości: 

Pana  Mariana Ogrodowskiego - zastępcę Burmistrza Ciechocinka, 

Pana Jerzego Sobierajskiego – przewodniczącego RM, 

Pana Dariusza Szadłowskiego – radnego miasta, 

Pana  Pawła Rosińskiego – radnego miasta, 

Panią Grażynę Ochocińską – prezes  Stowarzyszenia UdA w Ciechocinku. 

W sesji uczestniczył  jako wolny słuchacz kuracjusz – mieszkaniec Ozorkowa. 

 

Ad.2 

Wybór osoby do liczenia głosów. 

 

Rada jednogłośnie wybrała do liczenia głosów radną MRS Małgorzatę Naguszewską .  

 

Ad.3 

Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca zaproponowała nowy porządek obrad Miejskiej Rady Seniorów, 

zaproponowała aby w punkcie piątym radny Dariusz Szadłowski przedstawił informację                     

o projekcie Ciechocińskiej Karty Mieszkańca. Pozostałe punkty przebiegu sesji pozostały bez 

zmian. 

Radni MRS jednogłośnie przyjęli porządek sesji. 

 

Ad.4 

Przyjęcie protokołu XII sesji Miejskiej Rady Seniorów. 

 

Protokół z XII sesji Miejskiej Rady Seniorów przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.5 

Informacja o Ciechocińskiej Karcie Mieszkańca – referuje radny Dariusz Szadłowski. 

 

Radny Dariusz Szadłowski przedstawił zebranym prezentację dotyczącą karty mieszkańca,                    

w szczególności: 

- projekt graficzny karty tj. logo oraz proponowane dane posiadacza zamieszczone na karcie, 

- główna idea karty to  np. niższe koszty usług, parkingu dla mieszkańców Ciechocinka,  



- karta mieszkańca z złożenia będzie imienna, ważna dwa lata a  kryterium przyznania karty 

będzie miejsce rozliczenia podatku PIT, 

- wydawanie i weryfikacja danych będzie prowadzona przez Biuro Promocji, 

- celem karty jest premiowanie mieszkańców oraz integracja społeczności lokalnej, 

- projekt karty mieszkańca został rozesłany do wszystkich lokalnych instytucji, 

pomysłodawcy oczekują na propozycje zniżek dla ewentualnych posiadaczy Ciechocińskiej 

Karty Mieszkańca, 

- proponowane uruchomienie karty to 1.04.2022 rok. 

Na chwilę obecną radny nie przedstawił żadnych konkretnych danych odnośnie instytucji, 

zainteresowanych udzielaniem zniżek dla mieszkańców. 

Przewodnicząca poinformowała radnego o fakcie posiadania przez seniorów Ciechocińskiej 

Karty Seniora. Zaproponowała aby seniorzy którzy już posiadają tę kartę mogli – na jej 

podstawie - korzystać z ewentualnych ulg zawartych w Ciechocińskiej Karcie Mieszkańca. 

Radny D.Szadłowski przystał na tę propozycję oraz poinformował o konieczności złożenia 

stosownego wniosku do władz miasta. 

 

Ad.6 

Omówienie działań  komisji Miejskiej Rady Seniorów pomiędzy sesjami. 

  

W dniu 23.03.2022 roku odbyły się spotkania Komisji kultury, rekreacji  i edukacji MRS                 

oraz Komisji infrastruktury komunalnej. 

Przewodniczący Tadeusz Barczak poinformował, że na spotkaniu radnych z Komisji 

infrastruktury komunalnej omawiano: 

-  plany budowy kolumbarium, 

-  realizację planu powstania przystanku autobusowego, 

-  założenia komunikacji miejskiej. 

 

W powyższej kwestii zabrał głos zastępca burmistrza, zauważył co następuje: 

plan budowy kolumbarium zostanie odłożony w czasie ze względów finansowych. 

W zakresie powstania przystanku autobusowego trwają teraz prace związane z tworzeniem 

dokumentacji budowlanej - przewidywany okres to około 12 miesięcy. Przystanek 

autobusowy przeznaczony będzie dla ruchu autobusów zewnętrznych oraz dwóch miejskich 

autobusów elektrycznych. Miasto ogłosiło przetarg na autobusy i infrastrukturę. Już dziś 

wiadomo, że przyznane środki na realizację tego projektu są o 20 % mniejsze niż zakładano 

pierwotnie. Toczą się rozmowy z PKP odnośnie zbudowania kładki dla pasażerów udających 

się na przystanek autobusowy, który ma  powstać na istniejącym już parkingu miejskim 

 

Ustalenia Komisji kultury (…) przedstawiła przewodnicząca Jadwiga Jakubowska: 

- zostanie zorganizowany w dniu 18.09.2022 roku w Teatrze Letnim koncert, potocznie 

nazywany słodkim koncertem, 

- przewodnicząca komisji przedstawiła zarys przebiegu koncertu i przewidywanych 

wykonawców : Jerzy Sobierajski, Studio Piosenki Ajki, Małgorzata Naguszewska, Anna 

Przekwas, Janina Rybicka, jako główna gwiazda koncertu Grażyna Rutkowska – Kusa 

aktorka toruńskiego teatru ,,Baj Pomorski’, uczestniczka The Voice Senior, 

- planowane jest zorganizowanie konferencji rad seniorów województwa kujawsko – 

pomorskiego. 

 

Ad.7 

Przedstawienie działań Miejskiej Rady Seniorów pomiędzy sesjami. 

 



Przewodnicząca Wiesława Taranowska  i inni członkowie Rady uczestniczyli w 

następujących wydarzeniach : 

*9.10.2021r. – uczestniczono w spektaklu kabaretu Złota Maska oraz wystawie malarstwa  

zorganizowaną w związku jubileuszem pracowni plastycznej Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

*20.10.2021r. – przewodnicząca uczestniczyła w spotkaniu zespołów senioralnych w Toruniu 

z Niezapominajką Senior+ 

*26.10.2021r.- brała udział w Wojewódzkiej Radzie Seniorów, która odbyła się w Domu 

Zdrojowym .W posiedzeniu uczestniczyły Radne Kunigowska i Wagnerowska. 

*5.11.2021r. – uczestniczyła w 115 rocznicy powstania Towarzystwa Przyjaciół Ciechocinka, 

*10.11.2021r.- brała udział z Radnym Maksymowiczem w uroczystości nadania  odznaczenia 

Gwiazda Pamięci Polska Niepodległa,  dla Burmistrza Ciechocinka Leszka Dzierżewicza 

*19.11.2021r.- świętowała obchody 10-lecia Stowarzyszenia Uniwersytet dla Aktywnych                   

w Ciechocinku, 

*26.11.2021r. – uczestniczyła w Sejmowej Komisji ds. lecznictwa uzdrowiskowego, 

*17.12.2021r. –   w uroczystej sesji Rady Miejskiej, na której zakończono obchody jubileuszu 

185-  

lecia Ciechocinka  uczestniczyli Radni Maksymowicz, Barczak,Wagnerowska,Kunigowska 

,Taranowska 

* 22.12.2021r. –w spotkaniu  z burmistrzem Leszkiem Dzierżewiczem w sprawie budżetu dla 

Miejskiej rady seniorów uczestniczyły Radne Taranowska i Jakubowska. 

*29.12.2021r. – świętowała 5- lecie Klubu Senior + Niezapominajka w Ciechocinku, 

*20.01.2022r.- spotkała się z Ł. Salwarowskim Prezesem Stowarzyszenia MANKO i GŁOSU 

SENIORA z burmistrzem Ciechocinka w sprawie polityki senioralnej miasta,gdzie wręczono 

Burmistrzowi Certyfikat ,,GMINA PRZYJAZNA SENIOROM. 

*9.03.2022r. – brała udział w wystawie Kapelusze Mają Dusze zorganizowanej przez UDA. 

*10.03.2022r.- obradowała na Wojewódzkiej Radzie Seniorów w Toruniu z Radną Roch i 

przedstawicielami Wojewódzkiej Rady Konsumentów. 

*14.03.2022r.- wraz z radnymi MRS uczestniczyła w spotkaniu promującym badania słuchu 

w Kujawsko - Pomorskim Centrum Słuchu i Mowy w Ciechocinku .jest to oddział 

Międzynarodowego Centrum Słuchu i Mowy w Kajetanach Prof.Skarżyńskiego . 

 

Ad.8 

Omówienie sposobu realizacji budżetu przyznanego na 2022rok. 

 

Miejskiej Radzie Seniorów przyznano na realizację zadań w 2022 roku 10.000,00 złotych. 

Zgodnie ze wcześniejszymi ustaleniami wymienionymi w punkcie 6, środki finansowe 

zostaną przeznaczone na zorganizowanie koncertu i konferencji rad seniorów. 

 

Ad.9 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Grażyna Ochocińska prezes Stowarzyszenia UdA wspomniała o zbiórce środków 

finansowych przez słuchaczy uniwersytetu na rzecz pomocy dla uchodźców z Ukrainy. 

Pieniądze zostały przekazane PAH w Warszawie. Poinformowała o planach zorganizowania 

dla Ukraińców wycieczki z przewodnikiem po Ciechocinku. 

Przewodnicząca podziękowała Radnemu Rosińskiemu za   pomoc uchodźcom z Ukrainy.   . 

Podziękowała również Radnym za aktywność w trudnym czasie pandemii i wręczyła 

wszystkim „Paszporty Seniora” pozyskane z Krajowego Instytutu Gospodarki Senioralnej w 

Warszawie.Wszyscy wzajemnie złożyli sobie Zyczenia Swiateczne. 

Ad. 10 



Zakończenie obrad XIII sesji Miejskiej Rady Seniorów. 

 

 

 

 

 

        Protokółowała 

  

          Wiceprzewodnicząca MRS 

              Marzena Kunigowska 

 


